



Referat

Provstiudvalgsmøde tirsdag den 7. november 2018 kl. 16.30

Udviklingscentret i Holbæk Provsti, Hellestrupvej 38, Sdr. Asmindrup, 4390 Vipperød

(I forlængelse af mødet afholdes møde med lukket dagsorden)

Tilstede:	Flemming Christensen, Per Ove Jensen, Niels Weinreich, Bent Løvschal, Jan Eberholst, Detlef von Holst, Birgit Nygaard, Josefine Posch. Jette Bach deltog fra kl. 16:50
Afbud:	Michael Rosendal-Andersen
1) Referat	
a) Kommentarer til referat fra sidste PU-møde den 23. oktober 2018 (bilag)	Ingen kommentarer til referatet.
2) Økonomi	
a) Provsti:	
1. Godkendelse af menighedsrådenes regnskab 2017 (bilag)	Pkt. 1.a.1 Provstiudvalget følger indstillingen. Det blev besluttet, at gøre uklarhederne vedr. beregning af momsatsen tydlige på et kursus for kasserer primo 2019.
2. Tilsagn fra Ods og Skippinge provstiudvalg om at afholde de økonomiske udgifter svarende til deres brug af kølefaciliteter i Margrethekapellet i Holbæk (bilag)	Punkt 2.a.2 Tilsagnet fra Ods og Skippinge provstiudvalg tages til efterretning med glæde.
b) Menighedsråd:	
c) 5 % puljen:	
<i>Ingen punkter</i>	
d) Aktivitets- og udviklingspulje 2018:	
1. Undløse menighedsråd søger om yderligere støtte kr. 20.000 for 2019 (bilag)	Pkt. 2.d.1 Det godkendes, at Undløse menighedsråd bevilges yderligere støtte for 2019.
e) Ledelsespuljen:	
<i>Ingen punkter</i>	
f) Fælles anlæg:	
<i>Ingen punkter</i>	
3) Større projekter (punkter til behandling er fremhævet):	

<ul style="list-style-type: none"> a) Kirkehus, Skt. Nikolai b) Sdr. Asmindrup kirke c) Kundby præstebolig d) Tuse sognehus e) Præstebolig og sognefaciliteter, Tølløse f) Soderup Præstegård g) Store Tåstrup Præstegård 	<p>Detlef von Holst orienterede fra pkt. 3b, 3c, 3f og 3g.</p>
<p>4) Provstifællesskabet</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Godkendelse af ændring af vedtægt i forbindelse med ansættelse af ny provstikonsulent 	<p>Pkt. 4.a Provstiudvalget godkendte vedtægtsændringen.</p>
<p>5) Orienterings- og efterretningsager</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Orientering fra provst om aktuelle sager b) Orientering fra konsulenten om aktuelle sager c) Orientering fra provstisekretær om aktuelle sager 	<p>Pkt. 5.a Detlef von Holst orienterede fra møde den 29. oktober 2018 med arkitekt Jesper Herbert Nielsen.</p> <p>Provstikonsulenten orienterede om, at møderunde hos menighedsrådene er gået i gang.</p>
<p>6) Kommende mødedatoer</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Mødeplan for 2019 (bilag) 	<p>Pkt. 6.a Provstiudvalget godkender mødeplan for 2019 med den bemærkning at der holdes budgetkonsultationer 20. august 2019.</p> <p>KALENDER:</p> <p>Møder hvor PU deltager eller er arrangør:</p> <p>2018: PU-møder: Onsdag den 7. november – møde – godkendelse af menighedsrådenes regnskaber 2017 Torsdag den 13. december møde inkl. revisorbesøg og juleafslutning</p> <p><i>Møderne holdes kl. 16.30-19 hvor andet ikke er nævnt</i></p> <p>Andre møder:</p>

	Tirsdag den 6. november kl. 19:00-21:00 – Menighedsrådsformandsmøde 10. januar 2019 – Kirkeværgemøde – kl. 17:00-19:00 Fredag den 1. februar 2019 – lørdag den 2. februar – præste- og formandsdøgn
7) Eventuelt	Flemming Christensen og Jan Eberholst orienterede fra Landsforeningen for Menighedsråds provstiudvalgsmøde 4. november 2018.

Referat: Nina Ravn

Således oplæst og godkendt.

Sdr. Asmindrup d. 7. november 2018